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Laboratorija na čardaku
Evo prilike da nova vlast pokaže da se razlikuje od stare i 
učni jedan gest dobre volje, a još više potrebe, te da po-
kaže istinsku brigu o svojim sugrađanima, pre svega onim 
najstarijim i najbolesnijim.
Reč je o laboratoriji Doma zdravlja koja se nalazi na dru-
gom, a neki će reći praktično trećem spratu, ove ustanove. 
Za mnoge pacijente u godinama laboratorija se nalazi na 
čardaku, kaže mi jedna prijateljica, koja ima majku staru 82 
godine. Zbog laboratorije na čardaku medicinsko osoblje 
je prinuđeno da svakdnevno odlazi na teren zbog vađenja 
krvi. Rečju, dotična laboratorija predstavlja problem paci-
jentima ali i medicinskom osoblju.
Nikome nije jasno što je baš ovo odeljenje stavljeno na 
čardak. Ne znam ko je svojevremeno pravio raspored u 
zgradi Doma zdravlja. Znam samo da smo decenijama na 
vlasti imali doktora.
E, pa kad doktor nije preduzeo ništa po ovom pitanju, 
mogao bi neko iz sadašnje vlasti da krene u razmišljanje 
ima li boljeg rešenja za laboratoriju na čardaku. Sećam se 
da je svojevremeno i za vlasti DOS-a bilo razmišljanja da 
se laboratorija prbliži pacijentima. Šta je tada bilo prepre-
ka ne znam detalje.
Verujem da bi ovaj gest brojni Apatinci pozdravili. Ne 
verujem da bi to izmeštanje puno ni koštalo. Ali koliko god 
koštalo zdravlje je najvažnije, a za zdravlje je neophodna i 
pristupačnost medicinskim uslugama.
Priča mi je prijateljica iz Beograda da ona zna tri doma 
zdravlja u metropoli i da se u svima laboratorija nalazi u 
prizemlju sa najviše tri-četiri stepenika. Nismo proverava-
li koliko je stepenika do naše laboratorije ali odoka reklo 
bi se najmanje tridesetak. Znam samo da baš zbog ovih 
stepenika ima pacijenata koji idu u privatne ambulante i 
plaćaju usluge iako imaju male penzije.
Hajde, da organzujemo glasanje, i da tačno utvrdimo 
koliko ovaj predlog izmeštanja laboratorije ima podršku 
građana.

Ko pamti Muzej sporta?
Eto, da pre nekoliko dana nisam videla jednu đačku ek-
surziju u poseti našem gradu, ne bih se ni danas setila 
muzeja sporta. E, taj muzej, promovisan u svim medijima, 
od lokalnih do prestoničkih, ka jedna dobra ideja čami u 
tami svog postojanja. U taj prostor ne svraćaju ni ekskurzi-
je a kamoli turisti iz inostranstva. Ne organzuju se ni pos-
ete banjskih posetilaca. Nije mi poznato ni da li naši đaci, 
na primer, prvaci, imaju prilike da se upoznaju preko ovog 
muzeja sa bogatom istorijom sporta u ovom gradu. I o 
tome valja razmisliti. Otvoriti širom vrata jer prošlo sports-
ko rukovodstvo više je brinulo o brojčanoj zaposlenosti i 
platama nego o Muzeju sporta koji se nalazio tik uz nji-
hove tople kancelarije.

Finansiranje udruženja
Učestvovala sam ovih dana u izradi jednog ekološkog 
projekta pod nazivom “Kuda ide ekološki dinar”. U pisanju

na ovu temu iz Apatina vodila sam brojne razgovore. Ni-
jedan predstavnik nevladinog sektora nije mogao da mi 
pruži dokaz da su sredstva obezbeđivali na konkursu. 
Naime za udruženja takvih opšrinskih konkursa nije ni 
bilo. Svedok sam da najstarije ekološko udruženje “Plavi 
Dunav” nikada nije dobilo dinar iz opštinske kase niti je 
imalo priliku da konkuriše svojim projektima. Zbog toga 
se naravno moralo i ugasiti, bez obzira što je bilo učesnik 
prekograničnih ozbiljnih projekata u kojima su se afirmis-
ale prirodne lepote Apatina značajne i za razvoj turizma.
Sredstva su se, naime, dobijala na bazi ličnih poznan-
stava, a često su se, preko nevladinog sektora i njihovih 
aktivnosti, zapravo prikupljali politički glasovi. O broju tih 
povlašćenih udruženja neću da pišem jer svi znaju kome 
se najviše davalo za razne fešte i beskorisna putovanja.
Zato pozdrav što se konačno rapisao opštinski konkurs za 
udruženja. Nadam se da će se ubuduće sredstva dodelji-
vati prema konkretnim projektima koji mogu dati nekakav 
doprinos razvoju grada. Transparentno. Pa i tako što će se 
projekti, a još više njihova realizacija, objavljivati na sajtu 
opštine.
P.S.
Reče mi jedna iskusna koleginica da na turističkoj mapi 
Vojvodine nijedna manifestacija, pa ni najstarije Ribarske 
večeri, nije na kalendaru Turističke organizacije Vojvodine. 
To svedoči šta sve finansiramo i kakave koristi imamo od 
toga osim zabave za narodne mase.

Direktor častio iz svog džepa
Zadesila me jedna neobična okolnost nezabeležena u 
mojoj dugogodišnjoj novinarskoj praksi. Naime, jedan, što 
bi narod rekao državni direktor, u kafani častio ljude iz sop-
stvenog džepa. Ništa, od već naviknute, šare. Čujem posla 
nije jedini. Eh, velim, eto čuda velikoga i u našoj varošici, 
poznatoj po čevapima, paprikašima i pečenjima na šaru.
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Predstavnike delegacije pokrajinskog sekretarijata na čelu 
sa sekretarom Vladimirom Galićem je primio predsednik 
apatinske opštine Radivoj Sekulić sa saradnicima. Ovaj 
sastanak je bio pre svega radni, organizovan u cilju sagle-
davanja potreba za pomoć pokrajine apatinskoj opštini i 
projektima vezanim za zaštitu životne sredine. 

Vladimir Galić je naglasio da je pokrajinska Vlada u centar 
svojih aktivnosti stavila izlazak na teren i obilazak opšti-
na, kako bi se na licu mesta videli problemi sa kojima se 
susreću lokalne samouprave. On je istakao da je posebno 
interesovanje njegovog sekretarijata urbanizam, poljop-
rivreda, prostorno planiranje i projektovanje, kao i infras-
trukturni objekti.

,,Za poljoprivredu su do kraja godine, a i za narednu go-
dinu predviđena značajna novčana sredstva, a od poseb-
nog značaja će biti sređivanje divljih deponija koje se 
nalaze na državnom zemljištu, i u tom segmentu se može 
očekivati velika pomoć pokrajine’’, istakao je Galić. 

Tokom radnog sastanka, saradnici predsednika opštine su 
upoznali goste sa planovima i problematikom iz pomenu-
tih oblasti, što bi u narednom periodu donelo još intenzi-

Na teritoriji Vojvodine postoji 28 ustanova socijalne zaš-
tite, od toga 16 gerontoloških centara. Posle Novog Sada, 
apatinski Dom za stare i penzionere je druga ustanova u 
Vojvodini koja je dobila licencu za rad. 
Izuzetno smo ponosni na tu činjenicu, jer put do licence 
nije bio ni malo lak. Mali broj ustanova za sada je dobio 
licencu. Naravno, iza toga stoji ogroman rad, ogromna po-
drška našeg resornog ministarstva, pokrajinskog sekretar-
ijata -  izjavila je direktorka Doma za stare i penzionere 
Slađana Živkov. 

Nenad Ivanišević, državni sekretar Ministarstva za rad, 
zapošljavanje, boračka i socijalna pitanja, kao i Predrag 
Vuletić, pokrajinski sekretar za socijalnu politiku, de

mografiju i ravnopravnost polova, posetili su apatinski Dom 
za stare i penzionere. Vuletić nije krio zadovoljstvo dobrom 
praksom koju Dom za stare i penzionere Apatin pokazu-
je, prvenstveno zahvaljujući Slađani Živkov, direktorki, a 
od koje, kako on kaže, može mnogo da se nauči. Takođe, 
Ivanišević je obećao da će njihovo Ministarstvo nastaviti 
da daje podršku Domu za stare i penzionere Apatin, a koji 
je pravi primer dobro organizovane ustanove. Njih dvojica 
će zajedno sa ministrom Aleksandrom Vulinom ponovo 
posetiti Dom u decembru, kako bi im uručili licencu za rad.

U apatinskom Domu za stare i penzionere otvorena je izlo-
žba  “Trenuci stvarnosti 2’” koju čini 20 fotografija korisnika  
21 ustanove socijalne zaštite .

vniju saradnju na relaciji opština -pokrajina. 

Ubrzo nakon posete pokrajinskog sekretara, opština Ap-
atin je napravila elaborat za sanaciju divljih deponija koji 
je predat Vladimiru Galiću na uvid. Njegova prva reakcija 
je da će opština Apatin imati prioritet u dodeli sredstava 
za sanaciju divljih deponija i to u punom traženom iznosu.

Vladimir Galić, pokrajinski sekretar 
za urbanizam i zaštitu životne sredine, 

posetio opštinu Apatin

DOM  ZA STARE I PENZIONERE  DOBIO  LICENCU ZA RAD

10.11.2016.
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Nova odluka o Mesnim zajednicama naše opštine  do-
neta je na sednici Skupštine opštine Apatin, održanoj 24. 
oktobra , u skladu sa zakonom o lokalnoj samoupravi i 
Statutu opštine Apatin.

  - Osnovni razlog za donošenje ove nove odluke leži u 
činjenici da se više ne primenjuje proporcionalni izborni 
sistem glasanja, već većinski, a koji je na snazi u svim os-
talim jedinicama lokalne samouprave na teritoriji AP Vo-
jvodine -  rekla je Nikа Petrović, zamenicа predsednika 
Skupštine opštine Apatin. 

Opštinski odbor Srpske radikalne stranke Apatin je na 
sednici Opštinskog odbora za novog predsednika jedno-
glasno izabrao Aleksandra Smiljanića iz Apatina.

   -  Opštinski odbor je u prethodnih nekoliko meseci prošao 
kroz period reorganizacije i jačanja Opštinske organizaci-
je, a maksimalnim angažovanjem svih članova odbora i 
aktivista stranke uz podršku viših stranačkih organa uspeli 
smo da u potpunosti konsolidujemo naše redove i sprem-
no dočekamo predstojeće događaje na političkoj sceni, 
pre svega predsedničke izbore na proleće 2017. kako bis-
mo što efektivnije ispratili kandidaturu predsednika SRS 
prof. dr Vojislava Šešelja za predsednika Srbije – ističe se 
u saopštenju apatinskih radikala.

SRS je održao i redovnu godišnju Skupštinu Opštinskog 
odbora Srpske radikalne stranke Apatin na kojoj su izabra-
ni novi članovi Opštinskog odbora, analiziran je rad Odbo-
ra u protekloj godini, sagledano trenutno stanje u stranci i 
iznet plan rada i aktivnosti za naredni period.

U Savet za zdravstvo i socijalnu zaštitu imenovan je šef 
odborničke grupe SPS, dr Dragan Rastović. Pored njega, 
članovi Saveta su i Bruno Urbanovski, Miodrag Pavlović, 
Ivana Jelić i Mirjana Milinović.

U Savetu za obrazovanje, kulturu i sport takođe je doš-
lo do promene. Za novog člana imenovan je Bojan 
Tomašević (SPS).

Takođe je promenjena još jedna stavka, a tiče se broja 
članova Saveta Mesne zajednice, kojih će ubuduće bro-
jati najmanje 7, a najviše 11, za razliku od ranije kada je bilo 
15 članova.

Izmenjen je i broj biračkih mesta, te će po novoj odluci 
biti od jednog do 5 biračkih mesta na izborima članova 
Saveta MZ.

  - Ovom odlukom stavlja se van snage odluka o Mesnim 
zajednicama iz 2013. godine, a nova odluka stupa na sna-
gu i primenjivaće se na novim izborima koji će najverovat-
nije biti održani u februaru mesecu 2017. godine – zakl-
jučila je Nika Petrović.

10.11.2016.

IZBORI 
ZA ČLANOVE SAVETA 

MESNE ZAJEDNICE 
OPŠTINE APATIN 

NAJVEROVATNIJE U 
FEBRUARU 2017. 

ALEKSANDAR 
SMILJANIĆ

 NOVI PREDSEDNIK 
OO SRS APATIN

DR DRAGAN RASTOVIĆ 
IZABRAN U SAVET  
ZA ZDRAVSTVO I 

SOCIJALNU ZAŠTITU
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LAŽNE OPTUŽBE NA RAČUN PREDSEDNIKA OPŠTINE 
I NOVE LOKALNE VLASTI

Cifre same govore!

PLAĆANJE RAČUNA NA RATE
Rok za otplatu dugova je

do 60 meseci

Od kada je došlo do smene lokalne vlasti na programu 
TV Apatina i stranicama Novog glasa komune vrši se svo-
jevrstan napad na novoizabranog predsednika opštine 
Radivoja Sekulića u smislu da je samovoljno prestao da 
finansira ovu medijsku kuću. Urednici, koji se uglavnom 
potpisuju kao kolektiv, ne štede reči uvrede na račun 
predsednika i javnosti prenose skroz drugačiju istinu od 
one koja bi trebalo da se zna. Zaposleni u TV Apatinu i 
Novom glasu komune pokušali su lažima da obmane 
građane i nastavljaju sa praksom da za društvene pare 
vode privatne medijske prepirke.

Dostojanstvo predsednika opštine moglo se videti još 
jednom. On nije želeo da komentariše sve neistinite op-
tužbe na njegov račun, već smo pronašli dokaze koji sami 
po sebi daju odgovor na sva pitanja, a najosnovnije je ko-
liko je sredstava tokom poslednjih godina prebačeno na 
račun TV Apatina.

Čitaocima prezentujemo tačnu cifru koju je Televizija Apa-
tin dobila od SO Apatin za poslednje četiri godine:

Ukupno 47.538.700,00 dinara
(po sadašnjem kursu 389.662 evra!)

 Od 01.01.2013. do 31.12.2013.        12.867.600,00 dinara
 Od 01.01.2014. do 31.12.2014.        12.915.900,00 dinara
 Od 01.01.2015. do 31.12.2015.        14.448.200,00 dinara
 Od 01.01.2016. do 18.05.2016.          6.907.000,00 dinara
       19.04.2016.               400.000,00 dinara

Pored ovih cifara TV Apatin je svoje usluge naplaćivala i 
ostalim javnim preduzećima i mesnim zajednicama koje 
se takođe finansiraju iz budžeta. Imali su monopol na 
reklamama, čituljama, oglasima, prodaji novinskog i TV 
prostora... a dobijala je sredstva i iz Pokrajine. Procenat os-
tvarenog isplaćivanja čak 99,49% u odnosu na planirana 
sredstva.

Ako se ova cifra uporedi sa datim parama Domu zdravl-
ja, gde je bilo na desetine problema, od manjka lekara 
do izuteno teških uslova za rad onih koji brinu o zdravlju 
dece, onda je to sramno i ponižavajuće. Za Program pri-
marne zdravstvene zaštite je planirano 4.500.000,00 di-
nara, a isplaćeno je samo 1.291.604,99 dinara ili 28,70%. To 
bi u prevodu značilo da je za lečenje dece i teško obolelih 
na godišnjem nivou davano koliko TV Apatinu za mesec 
dana rada! 

Sada je svima jasno zašto umesto gospodine predsed-
niče, Sekulića prozivaju po nadimku Braco i šta je mo-
tiv njegove ogorčenosti prema sadašnjoj vlasti. Svakako 
da treba naglasiti da su i sve ostale društvene strukture, 
počev od škole do apoteke oskudevale u pomoći loklane 
samouprave, ali ne i mediji. 

Građani opštine Apatin dobili su mogućnost da zaostale 
račune lokalnog poreza i drugih lokalnih javnih priho-
da (dadžbina) ubuduće mogu platiti na rate. Rok za ot-
platu dugova je  do 60 meseci. Kamata se otpisuje za 50 
odsto. Ovo je prilika da svi dužnici svoje obaveze plate 
na odloženo. Za odlaganje plaćanja obeveza građani se 
mogu javiti Odeljenju za privredu i finansije u zgradi Sk-
upštini opštine, kancelarija broj 14.  Na ovaj način lokalna 
samouprava želi da omogući materijalno ugroženijim po-
rodicama da dugovanja lakše podnesu.
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Nakon završenog konkursa, koji je raspisan u avgustu, Kancelarija za mlade opštine Apatin odabrala je sedam mladih 
ljudi, koji će biti deo tima za projektni menadžment. Povodom obuke koja je počela, razgovarali smo sa Milanom Srdić, 
koordinatorom Kancelarije za mlade Apatin:

Osnovni cilj je da se mladi obuče, kako bi doprineli razvoju naše opštine. Kandidate smo birali u dve selekcije, prema 
radnoj biografiji i  na osnovu obavljenog razgovora, na engleskom jeziku.

OPŠTINA APATIN PREPOZNALA 
POTENCIJAL MLADIH:  

KANCELARIJA ZA MLADE AKTIVNIJA NEGO IKAD

Kandidati će nakon obuke kontrolisati ustanove iz naše opštine i utvrditi da li im nešto nedostaje. Potom će raditi na 
projektima, kako bi se obezbedila sredstva da se ti nedostaci reše. 

Obuka će trajati do početka decembra, a kandidati su već sada pokazali volju i želju da napreduju i da rade za sebe, 
kao i za samu opštinu. Drago nam je pre svega što su pokazali interesovanje da ostanu u svom gradu i da ovde iskoriste 
svoj potencijal – rekla je Srdićka.

Radivoj Sekulić, predsednik opštine Apatin, rekao je da je 
model koji se primenjuje u ovoj obuci osmišljen po ugle-
du na iskustva drugih gradova, ali prilagođen potrebama 
naše opštine. Cilj je da se pomoću kvalitetnih projekata 
maksimalno iskoristi mogućnost za dobijanje sredstava iz 
pretpristupnih fondova Evropske unije.

10.11.2016.

Nakon održanog konkursa

POČELA OBUKA ZA PROJEKTNI MENADŽMENT
odabran tim od 7 mladih ljudi

Milana Srdić, koordinator Kancelarije za mlade Apatin

Tim za projektni menadžment
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Sredstva su dobili sledeći projekti:

10.11.2016.

Konkurs za finansiranje omladinskih volonterskih projekata

OBJAVLJENI REZULTATI OMLADINSKIH
 VOLENTERSKIH PROJEKATA

Cilj: podsticanje aktivizma i volontiranja mladih

Besplatne aktivnosti 
jednom nedeljno

BEPLATAN NEMAČKI, 
GITARA, KOŠARKA, ODBOJKA

Kancelarija za mlade organizuje za sve zainteresovane 
psihološko savetovalište. Оsnоvni zadatak је prеvеntivno 
dеlоvanjе u cilju sprеčavanja i оtklanjanja teškoća sa koji-
ma se mladi susreću, bilo da je reč o emocijama, o sredini 
u kojoj žive, odnosu sa ljudima, problemima u školi i tako 
dalje. Diskrecija je zagarantovana.

Sredom i subotom održava se i besplatan kurs nemačkog 
jezika. 

Oni koji bi želeli da se bave sportom, mogu da zaigraju 
košarku ili odbojku u sportskoj hali gimnazije “Nikola Tes-
la” utorkom i četvrtkom od 20:30 do 22h. Omogućen je i 
besplatan kurs šaha. 

Za one kojima je umetnost draža, organizuje se kurs gi-
tare, na kome se uče osnove sviranja, ali i kreativna radi-
onica izrade nakita.

OBRAZOVANJE/KULTURA
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Subvencionisani krediti koje će OTP banka u saradnji 
sa Opštinom Apatin isplaćivati zainteresovanim poljop-
rivrednicima jedna je od najaktuelnijih tema među našim 
sugrađanima koji se bave ovom delatnošću. Krediti su 
kratkoročni i namenjeni za nabavku obrtnih sredstava. 
Opština Apatin će plaćati kamatu, odnosno naknadu 
u iznosu od 100 %, a na poljoprivrednicima je da vrate 
samo iznos koji im je banka odobrila.
U vezi sa tim, pomoćnik predsednika opštine Apatin za-
dužen za poljoprivredu, Đorđe Vignjević, i predstavni-
ci OTP banke, održali su sastanke sa poljoprivrednicima 
naše opštine kako bi ih upoznali sa uslovima koje treba da 
ispune da bi dobili kredit od banke.

 - Projekat koji je pokrenula opština Apatin sa subven-
cionisanim kreditima je ispunjenje jednog od predizbornih 
obećanja. Razvoj poljoprivrede jedna je od ključnih tačaka 
razvoja opštine Apatin. Ono što smo mogli ove godine, na-
kon rebalansa budžeta, da uradimo jeste da obezbedimo 
sredstva sa ciljem da se subvencionišu kamate na kredite 
koje bismo dali poljoprivrednicima - rekao je Vignjević.
Objasnio je i na koji način može da se iskoristi ova pogod-
nost:

  - Prvi korak ka dobijanju kredita je dolazak u opštinu gde 
se dobija saglasnost. Potrebno je da zainteresovani poljo-
privrednik ima potvrdu iz Trezora da je u pitanju registro-
vano poljoprivredno gazdinstvo sa aktivnim statusom i da 
ima prebivalište i proizvodnju na teritoriji opštine Apatin. 
Iznos kredita koji odobrava poslovna banka podnosiocu 
zahteva je 65.000 dinara u minimalnom iznosu, odnosno 
400.000 dinara u maximanom iznosu, sa rokom otplate od 
12 meseci.

Što se tiče dokumentacije, potrebni su: zahtev za učešće 
na javnom pozivu, izvod iz Registra poljoprivrednih gaz-
dinstava za 2016. godinu - podaci o poljoprivrednom ga-

zdinstvu, izjava podnosioca zahteva da će Opštinskoj up-
ravi opštine Apatin dostaviti dokaz o namenskom utrošku 
sredstava, najkasnije u roku od 30 dana od dana isporuke 
predmeta kredita i fotokopija lične karte, odnosno potvrda 
MUP-a o mestu prebivališta. U slučaju potrebe, od pod-
nosioca zahteva može se tražiti dodatna dokumentacija.

Vignjević je dodao i da se zahtevi za učešće na Javnom 
pozivu sa potrebnom dokumentacijom podnose Opš-
tinskoj upravi opštine Apatin - Poslovi iz oblasti poljop-
rivrede i vodoprivrede, ulica Srpskih vladara, br.29. Zahtevi 
koji nisu sačinjeni u skladu sa ovim javnim pozivom, neće 
se razmatrati. Dodao je još da je rok za podnošenje zahte-
va sa potrebnom dokumentacijom do utroška sredstava, 
a najkasnije do 20. decembra 2016. godine.

Sve dodatne informacije mogu se dobiti u Opštinskoj 
upravi opštine Apatin - Poslovi iz oblasti poljoprivrede i 
vodoprivrede ili na telefon: 025/772-122, lokal 509.

U okviru posete Domu za stare i penzionere Apatin, Pre-
drag Vuletić, pokrajinski sekretar za socijalnu politiku, 
demografiju i ravnopravnost polova, obišao je radove 
na kući “Nova šansa” pri Centru za socijalni rad Apatin, 
kao i samu ustanovu, gde se sekretar upoznao sa delom 
zaposlenih radnika i problemima sa kojim se susreće 
Centar za socijalni rad Apatin. Obećao je pomoć za za-
vršetak renoviranja kuće ,,Nova šansa”, a koja je namen-
jena za sprečavanje nasilja u porodici.

Takođe je obišao i dnevni boravak za osobe sa fizičkim 
invaliditetom i intelektualnim teškoćama, gde se upoznao  
sa radom tog dela ustanove, a sa korisnicima koji su bili 
prisutni odigrao je i partiju šaha. U znak zahvalnosti, oni su 
mu uručili simboličan poklon.

10.11.2016.

Konačno neko brine i o našim poljoprivrednicima

VELIKA ZAINTERESOVANOST ZA KREDITE 
ZA KOJE OPŠTINA APATIN PLAĆA KAMATU

Pokrajinski sekretar
Predrag Vuletić

posetio Centar za socijalni rad
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Raspisan konkurs za dodelu stipendija

Opština Apatin raspisala je konkurs za dodelu studentskih stipendija u iznosu od po 7.000,oo dinara mesečno, stu-
dentima sa prebivalištem na teritoriji opštine Apatin za školsku 2016./2017. godinu.

Pravo učešća na konkursu imaju studenti koji nisu korisnici neke od stipendija koju dodeljuje opština Apatin, Au-
tonomna pokrajina Vojvodina ili Republika Srbija, i koji ispunjavaju sledeće opšte uslove:

- da je državljanin Republike Srbije,
- da ima prebivalište na teritoriji opštine Apatin, 
- da je redovan student, tj. da nije obnovio godinu studija iz prethodne školske godine,
- da je student 1.-6. godine osnovnih studija na fakultetu ili višoj školi, ili student 1.-2. godine diplomskih akademskih 
studija (tzv. master) ili doktorskih studija, koji imaju sedište, odnosno odeljenje, isključivo na teritoriji Republike Srbije, 
ali van Zapadnobačkog okruga,
- da nije apsolvent, odnosno student tzv. produženog statusa. 

Pored osnovnih, studenti koji konkurišu za stipendiju opštine Apatin u školskoj 2016./2017. godini, moraju da ispune 
i posebne uslove, i to:

1. Studenti prve godine osnovnih studija da su: 

- redovni studenti svih visokoškolskih ustanova sa sedištem na teritoriji Republike Srbije, koji imaju sedište, odnosno 
odeljenje van Zapadnobačkog okruga, i koji upisuju prvi put prvu godinu fakulteta, a čiji je zbir proseka ocena tokom 
četvorogodišnjeg školovanja veći od 17,00.

2. Studenti od 2.-6. godine osnovnih studija na fakultetu ili višoj školi, ili studenti 1.-2. godine diplomskih akademskih 
studija (tzv. master), da:

- nisu u radnom odnosu, čije školovanje se finansira iz budžeta Republike Srbije, koji su prema nastavnom programu vi-
sokoškolske ustanove na kojoj studiraju položili ispite iz predhodne godine, i postigli ukupnu prosečnu ocenu najmanje 
8,00 (osam).

3. Studenti doktorskih studija sa sedištem na teritoriji Republike Srbije, koji imaju sedište, odnosno odeljenje van Za-
padnobačkog okruga.

Uz prijavu na konkurs, kandidati su dužni da dostave sledeću dokumentaciju:

1. Studenti prve godine osnovnih studija:

- Uverenje/potvrdu sa fakulteta o upisanoj školskoj 2016./2017. godini studija (original),
- Svedočanstva o završenoj prvoj, drugoj, trećoj i četvrtoj godini srednje škole koju su pohađali (original ili overena 
fotokopija),
- Uverenje o državljanstvu Republike Srbije (original ili overena fotokopija),
- Potvrdu o prebivalištu izdatu od strane PS Apatin ne stariju od 6 meseci (original).

2. Studenti od 2.-6. godine osnovnih studija na fakultetu ili višoj školi, ili studenti 1.-2. godine diplomskih akademskih 
studija (tzv. master):

- Uverenje/potvrdu sa fakulteta o upisanoj školskoj 2016./2017. godini studija (original),
- Uverenje sa fakulteta o položenim ispitima sa naznačenom prosečnom ocenom studiranja (original),
- Uverenje o državljanstvu Republike Srbije (original ili overena fotokopija),
- Potvrdu o prebivalištu izdatu od strane PS Apatin ne stariju od 6 meseci (original).

3. Studenti doktorskih studija:

- Uverenje/potvrdu sa fakulteta o upisanoj školskoj 2016./2017. godini studija (original),
- Uverenje o državljanstvu Republike Srbije (original ili overena fotokopija),
- Potvrdu o prebivalištu izdatu od strane PS Apatin ne stariju od 6 meseci (original).

Prijave na konkurs kandidati su dužni da dostave u prostorijama Opštinske uprave opštine Apatin (kancelarija br. 11) 
najkasnije do 15.11.2016. godine.

Nepotpune i neblagovremene zahteve komisija će zaključkom odbaciti, a zahteve studenata koji ne ispunjavaju uslove 
predviđene Odlukom o stipendiranju studenata („Službeni list opštine Apatin“ br. 13/2016), komisija će rešenjem odbiti 
kao neosnovane.
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DODELJENE OKTOBARSKE 
I NOVEMBARSKE NAGRADE

Nagrada “24 oktobar” ove godine se dodeljivala  u obli-
ku Povelje opštine Apatin sa novčanom nagradom, i to u 
pet kategorija: za izuzetna dostignuća u oblasti privrede, 
sporta, naučno-istraživačkog rada , kulture i obrazovanja 
i za najveći doprinos u oblasti humanitarnog i socijalnog 
rada. 

Atila Tumbas je vlasnik poljiprivrednog gazdinstva sa du-
gogodišnjom tradicijom, trenutno obrađuje oko 160 jutara 
zemlje na kojoj se bavi proizvodnjom ratarskih, začinskih 
i lekovitih kultura. Ovo porodično gazdinstvo je nadaleko 
poznato po kvalitetu i posvećenosti svom poslu pa je ok-
tobarska nagrada stigla kao još jedno priznanje za odličan 
rad i dugu tradiciju.

 - I dalje sam iznenađen i presrećan što sam upravo ja 
osvojio ovu nagradu, a pošto je to porodično gazdinstvo, 
u pitanju je uspeh cele moje porodice i ljudi koji pomažu 
naš rad -  rekao je Tumbas.

Goran Vezmar je veoma rano pokazivao sklonosti prema 
sportu, pre svega prema košarci, ali je usled oboljenja 
ostao u invalidskim kolicima što ga nije sprečilo da us-
pešno nastavi svoju sportsku karijeru. Goran se nakon re-
habilitacije oprobao u atletici gde je osvajao medalje na 
pokrajinskim i republičkim takmičenjima, oborio je državni 
rekord u sprintu na 100 metara. Trenirao je košarku u no-
vosadskoj Vojvodini, a sedam godina kasnije osnovao je 
u Apatinu sekciju košarke u kolicima u okviru Košarkašk-
og kluba Dunav. Vezmar je od 2009. godine redovan član 
reprezentacije Srbije. Siniša Borić, personalni asistent Go-
rana Vezmara, u njegovo ime je preuzeo nagradu.

Doktor Vladimir Marković je vanredni profesor na prirod-
no-matematičkom fakultetu u Novom Sadu, na depart-
manu za geografiju, turizam i hotelijerstvo, smer lovni 
turizam. Vladimir je bio uzoran i uspešan student za šta 
je nagrađivan više puta nagradom za izuzetan uspeh u 
studiranju. Doktorirao je 2010. godine na temu “Primena 
geografskih informacionih tehnologija u lovnom turizmu 
Vojvodine”, a od tada je objavio mnoštvo naučnih radova i 
drugu stručnu literaturu.

I ove godine tradicionalno je proslavljen Dan prosve-
tnih radnika. U Domu kulture održana je svečana ak-
ademija, a nagrađeno je pet  prosvetnih radnika, i to: 
Dragana Vein, vaspitač u vrtiću Pčelica, Mirjana Ćalić, 
profesor književnosti u gimnaziji Nikola Tesla, Ra-
nko Matković, nastavnik stručnih predmeta iz oblas-
ti mašinstva i obrade metala, Suzana Banjac, učitelj i 
Aleksandar Kostić, profesor muzičkog.

 - To je jedno jako lepo priznanje, pre svega jako je lepo 
kad vas se neko seti, naročito kad je to opština Apatin, 
odakle dolazim. Ovo mi je najlepše priznanje koje sam 
ikada dobio - istakao je Marković.

Dušan Gladić je stručni saradnik za pozorišni amaterizam 
u Opštinskom Kulturnom centu. Svoj život je posvetio kul-
turi i unapređivanju iste u našoj opštini, odigrao je više od 
300 pozorišnih predstva u profesionalnim pozorištima ši-
rom bivše Jugoslavije i režirao više od 25 amaterskih po-
zorišnih predstava za koje je višestruko nagrađivan, ovim 
rečima opisuje se više nego uspešna karijera Dušana 
Gladića. Dušan je svoju svestranost dokazao i u literalnoj 
oblasti pa je tako objavio 10 samostalnih knjiga dok je kao 
urednik potpisao više antologija renga i haiku poezije.

  - Nagrada nam znači samo potvrdu da ovih četrdeset 
godina provedenih u kulturi nije ostalo nezapaženo. Ovu 
nagradu delim sa glumcima i saradnicima dramskog 
studija Opštinskog kulturnog centra – rekao je Gladić.

Klub malog fudbala Apa-futsal iz Apatina je već treću 
godinu organizator humanitarnnog turnira u fudbalu na 
pesku. Sav prihod sa turnira donira se Dnevnom boravku 
za osobe sa fizičkim i intelektualnim poteškoćama – Cen-
tra za socijalni rad Apatin. Od prikupljenih novčanih sred-
stava kupuju se uređaji i rekviziti sa kojima se poboljšavaju 
uslovi za rad korisnika Dnevnog boravka.

Izuzetno nam je drago što su naši sugrađani, kao i opština 
Apatin, prepoznali ono u čemu se trudimo biti najbolji, a 
ova nagrada nam je samo podsticaj da budemo još bolji, 
kako sportskom, tako i na humanitarnom planu – zaključio 
je Branislav Milojčić, ispred KMF ,,Apa-futsal”.

10.11.2016.
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Na poslednje dve vanredne sednice Skupštine Sportsk-
og saveza opštine Apatin došlo je do značajnih promena. 
Već mesecima unazad, veći deo predstavnika sportskih 
klubova iskazao je nezadovoljstvo radom Sportskog 
saveza i želeo smenu rukovodstva. Od ukupno 42 člana, 
35 je izglasalo promene.  Petar Bursać nije želeo želi da 
napusti mesto predsednika Sportskog saveza, iako je to 
većina želela. Podsetićemo se još da je mesecima unazad 
Sportski savez, na čelu sa Petrom Bursaćem i Dušankom 
Popović, kočio rad sportskih klubova u našoj opštini. Pred-
stavnici Skupštine Sportskog saveza opštine Apatin, up-
utili su predsedniku Saveza predlog za izmenu dnevnog 
reda, ali Petar Bursać to nije želeo da uvrsti u dnevni red 
Skupštine. Po prvi put posle dužeg vremena, Sportski savez opštine 

Apatin rasporedio je termine za rad u svih 5 sportskih 
hala u Apatinu, za sve one koji su za tim pokazali potrebu. 
Pre toga je napravljena anketa među klubovima. 

  - Što se tiče finansiranja, biće raspisani javni konkursi i 
klubovi će, na osnovu kriterijuma koje će dobiti i sistema 
bodovanja, moći dobiti sredstva za iduću godinu. Novina 
je i ta da smo prepoznali potrebu određenih klubova za 
licenciranim trenerima. ŽKK Apatin i ORK takođe iz Apati-
na poslali su svoje predstavnike na školovanje – rekao je 
Bačić.

Zaključio je da su vrata Saveza otvorena za sve sportske 
klubove, da su problemi iz proteklog perioda prošlost i da 
počinje da se radi kako treba.

Kako se nisu mogli dogovoriti i kako nije izglasan dnevni 
red bez dopuna, Petar Bursać, Dušanka Popović i tri čla-
na koja imaju pravo glasa, napustili su sednicu, a utvr-
divši da je na Skupštini ostala većina (35 od 42 člana), sed-
nica je nastavljena.

Predloženo je deset novih tačaka dnevnog reda, za pred-
sedavajućeg izabran Branislav Milojičić, a za članove 
Goran Ćopić i Đoko Jovanić. Novi dnevni red je usvojen 
i gotovo sve tačke su takođe jednoglasno usvojene. Za 
zapisničara je izglasana Biljana Popović, a za overivače 
zapisnika  Milka Nikšić i Atila Maroš. U sastav verifikaci-
one komisije izabrani su Dobrivoje Pejin, Milorad Mrđa i 
Milan Dubaić. Većinom glasova raspušteni su predsednik 
Sportskog saveza opštine Apatin, sekretar, upravni odbor 
i nadzorni odbor, a imenovani su i većinom glasova na nji-
hovo mesto izabrani novi. 

Na mesto predsednika Sportskog saveza opštine Apa-
tin izabran je Dragan Popović, diplomirani inženjer sao-
braćaja, a koji je u kajaku dugi niz godina. Popović se 
izjasnio da će se njegov rad zasnivati na razvoju sporta, 
u smislu popravke terena, razvoja unapređenja školskog 
sporta, invalidskog sporta, kao i edukaciji i usavršavanju 
sportskih radnika. Jednoglasno je izabran. Za nove čla-
nove Upravnog odbora izabrani su Goran Čegar, Goran 
Vezmar, Vladimir Đukić, Milka Nikšić, Milana Srdić, Igor 
Kovačić, Dejan Smiljanić i Marko Đumić. Novi nadzorni 
odbor ubuduće će činiti Nika Petrović, Strahinja Delić i 
Slobodan Obradović. Već na sledećoj vanrednoj sednici 
Skuštine Sportskog saveza opštine Apatin, izglasan je i 
novi generalni sekretar, Slobodan Bačić.

NAJAVA SPORTSKIH 
DOGAĐAJA U APATINU

10.11.2016.

Sport najzad u rukama sportista
 SPORTSKI SAVEZ OPŠTINE APATIN
IZGLASAO NOVO RUKOVODSTVO

Slobodan Bačić

Dragan Popović

Dušanka Popović   i  Petar Bursać

              SUBOTA 
10:00 Mini odbojka: Apatin-Spartak
13:00  Fudbal: Prigrevica: Bratstvo -Železničar (Pančevo)
13:00  Fudbal:  OFK Mladost- Potisje
16:00  Kuglanje žene: Apatin-Rudar

              NEDELJA 
15:00   Odbojka:  ŽOK Apatin-Volejstars (Sombor)




